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Z A P I S N I K 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 19. lipnja 2023. godine početkom u 

10,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko 

Ježina, Dorjana Juraga,  Maja Barešić, Jure Mudronja 

 

Odsutni: Sandra Bašić 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša, Toni Turčinov 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA: 
 
Krešimir Mudronja: imam puno pitanja, drago mi je što je načelnik tu, ne znam da li ga može biti sram 
što nije dolazio, ali čini mi se da ga nije sram. Vezano za ovu odluku, mene načelniče zanima zašto vi 
ljudima krivo prezentirate stvari kad je jasno čiji je zadatak donošenje ove odluke i kad je jasan 
hodogram kako su se stvari razvijale. Zašto vi prebacujete krivicu zbog ne donošenja ove odluke. Jasno 
je da je pročelnica prije odlaska na konzultacijama, na dnevnom redu to je bilo pripremljeno. Predloženi 
dnevni red je sadržavao tu odluku. Vezano za odluku koja se odnosila na prethodnu godinu primijeniti 
smo da postoje neke anomalije koje bi mogle upućivati da ona nije u potpunosti zakonita čime smo 
referirali da taj posao nije dobro odrađen i već samim time smo radili nešto što nije naše. Nije na nama 
da provjeravamo ustavnost i zakonitost odluke. Niti da ih pišemo već samo da odlučujemo. Mi smo 
savjetovali nešto a pročelnica je par mjeseci poslije u pripremi za sjednicu rekla evo najbolje da vi tu 
odluku pripremite sami, na što smo mi rekli da to nije naš posao i vi ste to i pripremili i za dnevni red 
koji je trebao biti ta odluka je bila spremna. Naš jedini propust je što dnevni red koji je bio poslan nama, 
odnosno na potpisivanje meni, što je netko dok je pročelnica bila odsutna to skinuo sa dnevnog reda, 
ono što je ona pripremila. To je moglo biti maknuto samo po vašem nalogu. Dakle, ta odluka je bila 
pripremljena, dnevni red koji je bio na konzultacijama je bio pripremljen kao takav, sadržavao je tu 
odluku.  
Toni Turčinov: vi ste 25. studenog održavali vijećničke konzultacije na koje mene ne pozivate. Kolegica 
pročelnica je nakon jednog od vaših konzultacija na kojemu je bila odluka koja je donošena i nekoliko 



godina unazad uvijek je bila isto koncipirana i nikome nije smetala osim vama. Vi ste podcrtali da je 
ona protuzakonita, da nije ustavna, tamo ste podcrtavali, vikali. Rekli ste pročelnici da pripremi više 
odluka da bi vi na sljedećim konzultacijama odlučili koja će se odluka uputiti na glasanje. Odluka je bila 
na dnevnom redu a vi ste je gospodine predsjedniče povukli.  
Ante Turčinov: to nije točno. 
Toni Turčinov: na kraju ste vi povukli svoju odluku i kada ste povukli svoju odluku ona je svima poslana 
na mail. Ja sam odbio tu korespondenciju. Svi ste stavljeni u mail da date primjedbe i prijedloge nebi li 
se napravila po vašoj želji.  
Daniel Ježina: to nije istina 
Toni Turčinov: istina ili ne to piše u mailu. Da li ste ga pročitali. Vezano za jučerašnje konzultacije ovim 
putem dostavljam moj nacrt prijedloga akta o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova. 
Dvije presude visokog upravnog suda vezano za predmetnu tematike, s obzirom kako ste upoznati sa 
tematikom predlažem da vi izaberete predlagatelja akta, to ste trebali biti vi i oni dostave prijedlog. 
Ako ste mogli dostaviti sada mogli ste i u 10tom mjesecu da ste htjeli ali vas nije bilo briga jer niste 
otvorili mail koji vam je pročelnica dostavila.  
 
Uslijedila je rasprava na u glas 
 
Toni Turčinov: još par puta dobivate mail  od pročelnice da se nađete zbog toga da se ta odluka donese 
i sve do 15.6. od vas nitko ne reagira. 
Ante Turčinov: to nije točno.  
Toni Turčinov: da ste htjeli mogli ste je donijeti na vrijeme i bila bi zakonita.  
Ivana Šimat: donesimo je sada za sljedeću godinu 
Toni Turčinov: uzeli ste mi Ivana riječ iz usta. Ja donosim mišljenje TZ-a zaa 2024. godinu i sada imate 
6 mjeseci da donesete odluku. Sa time je moje izlaganje dovršeno.   
 
Načelnik napustio sjednicu u 10.15 sati 

 
Krešimir Mudronja: pročelnica je 24.11. poslala prijedlog dnevnog reda a 24. točka je prijedlog odluke 
o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone. I taj prijedlog kad sam 
došao potpisati sami poziv ova točka je isparila sa tog poziva. Ja priznam da to nisam skužio. Ali mi bi 
htjeli znati tko je u vašem odsustvu makao ovu točku 24. nego paralelno i odluku iz fascikle za koju ste 
sami rekli i ja vam vjerujem da ste je spremili. Ne samo da mi nije jasno da netko ovako bezočno laže 
nego i ovi drugi koji sve to skupa podržavaju. Na kraju nije dužnost vijećnika da brine koje odluke i kada 
trebaju doći, da li su one u skladu sa zakonom. Zna se tko je predlagatelj, zna se tko njemu asistira i zna 
ste tko o tome vijeća. Mi možemo ustvrditi da je bilo nekakvih inkriminirajućih radnji, ili aljkavosti, 
nesposobnosti ali nikako ne možemo ustvrditi što netko pokvareno, gospodin načelnik i njegovi 
štovatelji pokušavaju ovdje nama natovariti da je to naša greška, to naša greška nije. Ali vjerujem da 
postoje neki sljedbenici, evo već sam vidio jednog kojima ima ne znam koliko promila. Mislim da zdravo 
razumska osoba ne može se prikloniti takvom načinu razmišljanja.  
Ante Turčinov: ja smatram da je općina u dubokoj krizi. Nalazimo se na pravu turističke sezone. Pitanje 
je kako ćemo je operativno odraditi.  
Krešimir Mudronja: zašto se iz TZ-a ne pita što je sa odlukom? Zato što je sve napravljeno ciljano 
perfidno kako bi se nas difamiralo. Mi smo do sada minimalno zadirali u dnevne redove, bilo je to samo 
kada bi se dostavilo nešto polu spremno, nedorečeno ili nešto što nije na nama da vijećamo.  
Melanija T. Tameša: ja mogu reći da sam mišljenje od TZ-a zatražila tijekom listopada ili studenog te je 
prijedlog odluke bio spreman i upućen svima na mail, a što se kasnije događalo ja to ne mogu reći.  
Daniel Ježina: zbog šire javnosti mislim da bi bilo u redu da se do slijedeće sjednice sazna točno što se 
dogodilo.  
Ante Turčinov: evidentno je da je odluka  bila sastavni dio u pripremi vijeća  
Melanija T. Rameša: meni isto nije jasno, meni nije jasno da se na toj sjednici održanoj  21.12. da se 
nije mogla staviti nadopuna dnevnog reda kad su svi primijetili da ta točka nedostaje. 



Krešimir Mudronja: tko je primijetio? Nije nitko. Mi smo primijetili da prošlogodišnja odluka sadrži 
zabrane koje se ne bi trebale zabraniti, našli smo presude koje o tome govore. Moja jedina bojazan je 
bila da ne potpisujem nešto što nije zakonito. Ako je ikome u interesu da vlada red onda je to meni. 
Ivana Šimat: mene zanima tko načelniku priprema odluke da se ospori lokacijska dozvola predsjedniku 
vijeća koji se potrudio da sve napravi legalno, da se u ministarstvu to sabotira. Znači, da se legalna 
dozvola ruši i slične situacije.  
Melanij T. Rameša: to morate njega pitati. 
Ivana Šimat: a kako da ga pitamo kad znamo sve što se događa.  
Melanija T. Rameša: ne znam tko to piše 
Daniel Ježina: znači vi ne pišete.  
Krešimir Mudronja: samo proteklu godinu moja obitelj je bila izložena torturi, 14 inspekcijskih nadzora, 
4 sabotaže na našim brodovima.  Ja sam 4.11. umalo poginuo. To se sve počelo događati sa mojim 
političkim angažmanom.  
Marko Ježina: ova odluka ide u prilog načelniku bio on kriv ili ne. Zapravo se miče fokus a to je ono 
kada će on dati ostavku. Ova oduka će proći ili neće, netko će zvati policiju, netko će raditi netko neće 
ali bitno je kada on misli dati ostavku. A kada se postavi to pitanje mijenja se tema i odlazi se ća. Ja sam 
nautičke struke, kakve ja imam veze sa sastavljanjem odluke. Za to služi pravna služba. Sada ispada da 
smo mi morali sastaviti odluku.  
Melanija T. Rameša: niste je bi morali sastaviti, nego slijedom naputaka sa konzultacija realno je bilo 
očekivati da možda imate nekakav prijedlog. Nakon konzultacija ja sam ispravila prijedlog koji je bio na 
stalu kada su konzultacije bile održavane. Vi ste predsjedniče  iznijeli dvojbu glede opsega radova u 
članku 2. spomenute odluke i ja sam taj prijedlog ispravila i poslala svima vam na mail. I napisala ukoliko 
ima netko neki bolji prijedlog nakon toga ja sam išla ča spašavati život a nakon toga ne znam što se 
događalo.  
Krešimir Mudronja: ja neke svoje radove zbog svoje funkcije i zbog moralne odgovornosti nisam 
nastavio raditi iako sam imao na njih pravo, ali nisam htio biti prozivan. Smatram da moram biti uredan 
primjer. Poštivao sam nezakonitu odluku, a nezavršavanje tih radova me je odvelo u sumanute 
troškove.  
Melanija T. Rameša: sve se odluke šalju na ministarstva na provjeru zakonitosti.  
Ante Turčinov: mene zanima zašto isti taj načelnik nije predložio na sjednici dnevnog reda 21.12.2022. 
jer iz tog pitanja se iščitava kome ne donošenje te odluke ide u korist. Moja prva asocijacija su donatori 
kampanje grupe birača Tonija Turčinova.  
Daniel Ježina: ja bi se referirao na članak u kojem nas načelnik optužuje za ne donošenje odluke i gdje 
se traži od nas da se ispričamo turistima, mještanima i građevinarima. Moje pitanje njemu je, pa nek 
odgovori pismeno, da li se on nekome ispričao kad je trošio općinski novac i plaćao općinskom karticom 
u bordelu.  
Krešimir Mudronja: u statutu članku 44. piše da općinski načelnik priprema prijedloge općih akata.   
 
DNEVNI RED:  
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-

Kornati, 

2. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 

turističke sezone u 2023. godini 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
 
 
 



1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik sa 12. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 5 glasova ZA i  
 3 SUZDRŽANA 

 

2. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke 

sezone u 2023. godini 

Melanija T. Rameša: Predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave po prethodno pribavljenom 
mišljenju turističke zajednice općine, odnosno grada može odlukom za određene vrste građevina, na 
određenim područjima, odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu 
izvoditi zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevine.  Kako mi nismo prošle godine 
donijeli odluku, ja sam zatražila mišljenje ministarstva u kojem stoji osim citirane odredbe zakona da 
se odluka o privremenoj zabrani građevinskih radova ne može donijeti tijekom 2023. za 2023. godinu 
te ju je bilo potrebno donijeti tijekom 2022. godine. Znači, takva se odluka treba donijeti tijekom 2022. 
godine da bi vrijedila ovu godinu. Ovu godinu se donosi za 2024. godinu. Svaki akt ide na nadzor 
nadležnom ministarstvu. Na vama je da odlučite nakon dobivenog upozorenja.  
Krešimir Mudonja: upoznati samo sa time. Već smo raspravili zašto se odluka sada odnosi, ako 
ministarstvo odluku odobri tim bolje, a ako ne mi smo s naše strane u datom trenutku napravili što 
smo mogli.  Mi predlažemo da općina napravi dopis, koji ćemo mi potpisati, i da se zamoli ministarstvo 
da se napravi iznimka.  
Ivana Šimat: ja bi samo zamolila da se za iduću sjednicu pripremi odluka za 2024. godinu.  
 

 Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke 

sezone u 2023. godini prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 10,50 sati. 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


